
Referat D. 19/11-2024 kl. 17- 20 
 

Deltagende: Mette (Leder), Mette K, Sofie, Gitte, Mads, Eva, Camilla, Niklas og Stine 

 

 

• Brobygning opfølgning overgange vug – bh – bh – sfo/skole: 

Der er udarbejdet en hel proces’ plan for hele kommunen i overgangen fra børnehave til 

skole. Hvad kan forældrene forvente og hvad har de i sigte.  

 

Forældrebestyrelsen har et stort ønske om at der bliver skrevet ud at forældre til børn i 

storegruppen kan få en samtale hvis forældrene har et behov, da vi mener at det er vigtigt at 

der bliver kommunikeret ud omkring at dette er en mulighed.  

 

Der ligges op til fra forældrebestyrelsen at personalet i institutionen laver et 

informationsmøde internt i institutionen omkring processen generelt og opfordre til at 

personalet allerede nu får informeret forældre til store gruppe børn som til maj 2025.  

Der opfordres til at personalet udarbejder et skriv som sendes ud til forældrene til børn i 

nuværende store gruppe.  

 

 

• Forældretilfredsundersøgelse:  

Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde. 

 

Camilla og Stine formulerer et skriv ud til forældrene så forældrebestyrelsen kan få input til 

hvilke indsatsområder der skal arbejdes med.  

 

• Evaluering af budgetprocessen:  

 

Niklas konfererer med Emil omkring evaluering af budgetprocessen og udformer et skriv. 

Som sendes senest d. 6/12-2024 til COI-Budget@vallensbaek.dk 

 

• Kapacitet: 

 

Mini/maxi struktur:   

Opfølgning fra sidst.  

 

Vi ser et skriv igennem, som derefter sendes til rette på kommunen.  

 

• Kommunikation og arbejdsgange i bestyrelsen: 

Vi taler om tonen i bestyrelsen, tillid og om at være en samlet enhed.  

Samlet kommunikationsvej. 

- Vi taler om rammer for vores kommunikation og om at det skal skrives ned.  

Stine og Camilla laver et udkast som vil blive gennemgået på næste bestyrelsesmøde.  

 

 



• Personale:  

 

Mette giver et overblik over personalefordelingen i hele huset, for resten af 2024 og start 

2025. 

 

• Økonomi:  

Hvis ikke at der kommer noget helt uventet, ender vi på 111.000kr i overskud. 

 

 

• Legeplads:  

Stuerne fordeler sig med to stuer på hver legeplads, for ikke at der bliver for mange børn 

samlet. Stuerne kører på skift mellem de to legepladser, på nær Dragestuen, da de har brug 

for noget mere tryghed.  

 

• Nyt fra stuerne:  

Der har på stuerne været afholdt Halloween, Idrætsdag, Arken, Sommerfest, Bag for en sag, 

Sang glad (et forløb i vuggestuen) og derudover fortsat de faste daglige aktiviteter.  

 

• Søge Nordea fonde – mangel på cykelhjelme: 

Niklas søger, Mads hjælper med at finde flere fonde: Cykelhjelme, veste, turtaske, turveste, 

søge om penge til bustur. til børn og voksne. 

 

• Forældrehenvendelser: 

Der er ikke kommet nogle i denne omgang. 

 

• Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


